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1

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
MARÍTIM DEL DIA 30 DE NOVEMBRE DE 2020

En l’Ajuntament de Tabaquera, a les 19:00 hores del dia 30 de novembre de 2020, davall la
Presidència del Sr. Emiliano García Domene, es va reunir en sessiò ordinaria celebrada de
manera telemática, el Consell de Districte de Maritim, amb l’assistència dels components del
mateix, pel Grup Compromis, la Sra. Dolores Benlloch Pérez, el Sr. Alexandre Crespo i Durà i la
Sra. Encarna Salvador Muñoz, pel Grup Socialista, la Sra. Isabel Dolz Muñoz i el Sr. Pablo Ruiz
López, pel Grup Popular, el Sr. Fernando Argente Ródenas i la Sra. Ana María Olaya Palazón,
pel Grup Ciutadans, el Sr. Marcos Serna Eslava, i pel Grup Vox, el Sr. Pedro Martínez Ábalos,
actuant com a Secretaria la Sra. Teresa Hernández Briones.

 

 

 

 

Oberta la sessiò per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, si es el cas, de l'Acta de la sessió anterior

S'aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe sobre activitats.

ACTIVITATS ORGANITZADES PELS GRUPS DE TREBALL CULTURA,
URBANISME I BENESTAR SOCIAL DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM.2020
(propostes en el CONSELL DE DISTRICTE 2-03-2020 i ratificades CD 6-07-2020)

No s'han realitzat reunions presencials dels grups de treball, però s'ha mantingut el contacte
proporcionat informació i rebut a través del correus electrònics. S'ha informat puntualment les
associacions que formen part dels grups de treball i com sempre a totes les entitats del Districte.

S'han dut a terme totes les activitats que es van aprovar en el Consell de Districte i es
podien realitzar, donada la situació sanitaría.

S'han organitzat pel col·lectiu que les va proposar i la Junta de Districte, amb les mesures
sanitàries adequades i sempre complint el protocol sanitari especifique a cada moment.

Les activitats són les següents:

Anteriorment a la pandèmia es van dur a terme:

1.- CARNESTOLTES MALVA-ROSA.

2.-DESFILADA CABANYAL-NOVA ORLEANS

3- ESPAY OBERT “JO ET NOMENE LLIBERTAT”, vídeo clip, no requereix pressupost
per part de la Junta i amb les condicions necessàries. Pintant en la paret del parc de Doctor lluch
la paraula LLIBERTAT.

Per la situació del covid-19, totes les altres activitats s'han realitzat en els mesos d'octubre-
desembre.

-V TROBADA D’ESCOLES DE MÚSICA / V TROBADA D'ESCOLES DE MÚSICA

Com és una activitat amb xiquets i xiquetes, per motius de seguretat no es va realitzar amb
públic. S'ha fet un vídeo promocional de les escoles del districte, on es mostra l'activitat duta a
terme per les escoles amb la interpretació dels diferents grups d'educands.

El vídeo es difondrà per les xarxes socials, arribant a una gran quantitat de públic.

S'ha realitzat un conjunt i un altre per a cada escola de música.
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- EXPOSICIÓ DE FOTOGRAFIA “CONFINATS BARRI PENYAROYA” (del 6 al 20
novembre 2020)

El Grup de Treball organitze l'Exposició de fotografia de fotos seleccionades en el concurs
realitzat per la Plataforma veïnal Penyaroja durant el confinament.

El concurs es va fer a través de wasap i xarxes socials, pretenent alleujar al veïnat de la
situació.

Els veïns i veïnes enviaven fotos a través de wasap, per twitter o al mail de l'associació,
havien de ser fotos fetes des de casa o a casa. Se seleccionaven dues fotos per dia i l'últim dia de
cada temàtica se seleccionaven quatre.

Es van dissenyar diverses temàtiques:

Els dies 17,18 i 20 de març: “carrers buits”

Els dies 23 i 24 de març: “La meua casa és un jardí”

Dies 25 i 26 de març: “la meua mascota em trau a passejar”

I finalment dia 27 de març: “Això també passarà”

Les fotos seleccionades s'exposaran en les naus.

L'exposició es va dur a terme a la sala d'exposicions del tall Engonals de l'Avd de França.

- V FESTIVAL NOU CIRC. “CIRC VORA MAR”

Actuacions a l'aire lliure en l'embull 2 , la Marina de València, amb dos escenaris i
aforament reduït.

Espectacle de varietats circenses. Teles aèries, malabars, acrobàcies, equilibris.

DISSABTE 24 D'OCTUBRE de 10 a 21h, en EMBULL 2 La Marina de València.

10.30h.- Obertura, entrada de públic i punt d’informació.

11.00h. –The legend “born to fail” EL GRAN DIMITRI (Granada)

12.30h. – Un dia de cinema. CIRK ABOUT IT (Lleó).

17.00h. – The audition- XA TEATRE (Castelló).

18.30h. – Metxa xou you- JIMENA CAVALLETI (l'Argentina).

20.00h.-Vintage brothers. CIRC ELS (el Brasil)

DIUMENGE 25 D'OCTUBRE d'11 a 14 h, en EMBULL 2 La Marina de València.
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11.00h. –Obertura, entrada de públic i punt d’informació.

11.30h. – Cel i Terra LIBERART CIRC (València).

13.00h. – Pensa en Wilbur –Wilbur (Madrid).

14.00h. – Comiat i tancament fins a l'any que ve.

Es va omplir l'aforament previst, realitzant-se les activitats sense problemes i complint el
pla de contingència segons el protocol sanitari.

- XXVI FESTIVAL DE BANDES DE MÚSICA DEL DISTRICTE MARÍTIM.

El dia 15 de novembre de 2020, en l'embull núm. 2 del port.

L'activitat es va realitzar tota dins de l'embull, amb aforament reduït de 250 persones i amb
les corresponents mesures de seguretat, segons el pla de contingencia.

L'ESQUEMA DE L'ACTE, va ser el següent:

09:00h-Adequació espai per als músic, amb les mesures sanitàries necessàries
09:30h-Obertura d'entrada públic, per a allotjar al mateix sense aglomeració.

Màscara obligatòria. Silla en grup de dos amb espai de 1,50m entre grup.

10:00h -La primera Societat ja en l'escenari per a iniciar el concert i les següents Societats,
en l'exterior i laterals l'embull, guardant les distàncies, esperant el seu torn porta.

10:15h-Presentació General del Festival. HOMENATGE a Octavio Hernández Bolín.

10:00h- Inici del concert. Cada Societat interpreta dues peces.

-CENTRE DE MUSICA I DANSA DE NATZARET.

-SOCIETAT ATENEU MUSICAL DEL PORT.

-SOCIETAT MUSICAL UNIÓ DE PESCADORS.

-SOCIETAT MUSICAL POBLATS MARÍTIMS.

-AGRUPACIÓ MUSICAL STA CECILIA DEL GRAU.

14:00h finalització aproximada del concert.

- VIU EL JARDÍ D'AIORA “II BATECS DE BARRI”
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Es van eliminar aquelles activitats que podien donar lloc a aglomeració de gent sense
control i es van programar en coordinació amb la Universitat Popular del palauet d'Aiora, la
Unitat d'Igualtat del Marítim, Els centres municipals de Joventut, Creu Roja i l'associació juvenil
Ymca les següents activitats, realitzant-se totes amb bastant èxit i acceptació.

S'han dut a terme durant el mes de novembre i com a punt final el 25 de novembre, dia
contra la violència de gènere, les activitats giren entorn de que es reflexione i es promoga un
barri lliure contra la violència de gènere.

NOVEMBRE.

-Difusió de les activitats en xarxes.

-Taller realització dues pancartes contra la violència de genere per a instal·lar en la façana
del palauet d'Aiora i la secció d'igualtat.

-Certamen fotogràfic en els centres de joventut amb l'objectiu de desmuntar els estereotips
de gènere (enviament d'imatges a través de xarxes, votació i exposició de fotos el 21 de
novembre).

-Del 6 al 27 de novembre.- Exposició de fotografia “dones en el món” de la Creu Roja.

-12 i 17 de novembre a les 16:00h .--Ruta guiada de dones artistes del Districte Marítim.

-13 de novembre a les 18:00h.- Monòleg de Pamela Palenciano “No sols dolen els colps” i
debat posterior (aforament 100 persones).

-14 de novembre a les 11:00h.- Curts per la igualtat amb debat posterior en el centre de
joventut del Grau.

-20 de novembre a les 18:00h.- Grup de Teatre Contrafet, “Segarem ortigues amb els
talons”. Personatges arraconats a la vora d'una carretera. Una reflexió sobre la dona, el
feminisme, la prostitució i el masclisme (aforament 100 persones).

-25 novembre. Actes contra la violència de gènere.

- V CONCURS DE CONTES.

Lema del concurs: “Què farem per a salvar el planeta?”

“Què farem per a salvar el planeta?

Encara s'està realitzant, es va publicar en el BOP el 9 de novembre, per tant fins al 30 de
novembre no es tanca el termini de presentació.

Poden participar, xiquets i xiquetes dels col·legis de primària del Districte Marítim.

Format: màxim dos folis, en castellà o valencià (veure bases).
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Presentació: del 9 al 30 de novembre de 2020.

Decisió del jurat el 3 de desembre de 2020.

Els criteris de selecció dels treballs es regiran tant per la qualitat literària del relat, real o
imaginari (contingut, desenvolupament argumental, vocabulari…) com per la seua correcta
presentació.

Se seleccionaran els dos millors relats (un en castellà i un altre en valencià) per cadascun
dels cursos, de 1r a 6è de primària.

Un total de 12 premis: 6 en castellà i 6 en valencià.

S'enviara al col·legi un diploma de participació per a les xiquetes i xiquets que hagen
realitzat el conte.

Donada la situació, no es realitza acte de lliurament de premis, s'enviarà directament als
col·legis.

 

GRUP DE TREBALL D'URBANISME

En el grups de treball d'urbanisme, sense reunió prèvia però si contacte a través de correu
s'ha arribat als següents acords sobre les propostes de DECIDIM VLC: (ADJUNT L'ACTA
enviada a Participació).

ACTA DE DECIDIM-VLC CONSULTA CIUTADANA D'INVERSIONS 2020.

GRUP DE TREBALL URBANISME I INVERSIONS EN BARRIS DE LA JUNTA DE
MARITIMO.

DATA I HORA: per la urgència de temps s'ha realitzat la consulta per mitjà de correu
electrònic i reunions individuals de les diferents associacions.

ORDRE DEL DIA: DECIDIM VLC-Consensuar els 7 projectes dels Districtes, Camins al
Grau i Algirós.

Veïns i veïnes en representació d'associacions del Districte i a títol individual, el Districte
de Poblats Marítims (Asoc Veïns i Veïnes de Natzaret, ASOC Veïns i veïnes Grau Port),
d'Algirós (Asoc VeÍns i Veïnes l'Illa, Assoc. Veïns i Veïnes Marítim Aaiora) i del Districte de
Camins al Grau (Asoc Veíns i Veïnes Vilanova del Grau), a títol individual Antonio Mompo,
Ana Mª Fernández, Encarna Salvador Muñoz, Vocal Coordinadora del grup de treball
d'urbanisme: Pablo Ruiz López. Junta Municipal de Marítim: Tècnic sociocultural Milagros
Martínez.
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L'objectiu de la reunió (per correu electrònic) és consensuar, de totes les actuacions
plantejades als deixe anar de les reunions del grup de treball d'urbanisme, les 7 propostes per
Districtes que s'han de pujar a la plataforma.

Aquestes propostes consensuades seran constatades per una acta amb el nom de cada
projecte i el nom i DNi de la persona que el puja a la plataforma.

S'informa que totes les propostes de projecte d'inversió que es registren en la plataforma
web amb el suport del Grup de Treball del Districte aniran directament a la fase de viabilitat, per
a poder ser valorades pels Serveis Tècnics Municipals.

Totes aquelles propostes, que es queden fora de les set seleccionades, es podran pujar
igualment a la plataforma per una persona del col·lectiu que l'ha proposada, però en aquest cas
necessita 30 suports per a passar a la fase de viabilitat.

No entren dins de les bases: grans projectes, ser d'una altra administració….etc.

De les propostes presentades pels col·lectius pertanyents al grup de treball (Poblats
Marítims, Camins al Grau i Algirós), s'han prioritzat les propostes següents:

Projectes per al DISTRICTE 11- Poblats Maritims: 453.510€.

1.-Prolongació del carrer Castell de Pop fins al camí del Canal de l'Albufera per a
solucionar l'estrenyiment tingues conflictiu per a vianants, ciclistes, transporte públic i vehicles
particulars. El sòl és de propietat municipal. (NATZARET). Codi -5087.

Ho puja: Ana Mª Fernández Hilario.

2.-Canvi de bàculs en les av.Blas de Lezo, Enginyer Faust Elio i Luis Peixo.
(ASOC.CARMEN BETERO) codi -5084.

Ho puja: Ho puja: Antonio Mompó Font.

3.-Adequar el jardí Provisional del parc de desembocadura de Natzaret

Codi: 5106.

Ho puja: Encarna Salvador Muñoz.

4.-Señalitica i ruta cultural pel barri.

Codi: 5184.

Ho puja: Pablo Ruiz López.

Projectes consensuats pel Districte 12- CAMINS Al GRAU : 472.017€.

5.- Execució del projecte d'enjardinament de la plaça de Set aigües
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(ASSOC. VILANOVA DEL GRAU) codi 5097.

Ho puja: Jordi Mompó Fernández.

6.- Ampliació de voreres accés col·legi l'Anunciació i col·legi Antonio García López (
AIORA ) codi de la proposta: 5213.

Ho puja : Antonio García Blay ,

Projectes consensuats pel Districte 13- ALGIRÓS : 391.188€.

7.- Parc inclusiu ( Algiros) encara que aquesta posat en Camins al Grau.

codi de la proposta: 5254.

Ho puja : Esther León Portes.

3 RESULTAT: -
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000338-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
millores al Consell de Juntes de Districte.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

El objetivo de los consejos de juntas de distrito es escuchar la voz de los vecinos. Tras el
acuerdo entre grupos municipales de no leer las preguntas que formulábamos en voz alta, a
propuesta de Ciudadanos, sería interesante disponer un procedimiento diferente para informar de
los avances del consistorio y los grupos de trabajo, para así conseguir que los vecinos dispongan
de más tiempo para sus consultas y propuestas.

Además, en esta junta ha vuelto a suceder que disponemos de muy poco plazo como grupo
municipal para presentar preguntas y mociones, concretamente , está última convocatoria como
viene siendo habitual no ha cumplido con el artículo 67 punto 1 del reglamento orgánico de
gobierno, no cumpliendo el plazo establecido de convocatoria.

Por los motivos expuestos, desde el grupo municipal de ciudadanos proponemos,

1_Informar de las resoluciones y acuerdos tomados en la junta de distrito, así como el
trabajo de los grupos de trabajo de manera que no sea necesaria su lectura, como por ejemplo de
forma telemática.
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2_Cumplir con lo establecido en el reglamento orgánico de gobierno en lo que respecta a
las convocatorias de las sesiones ordinarias del Consell de distrito.

Per part del Govern de l'Ajuntament es rebutja la moció amb el següent argumentari
defensat pel vocal Pablo Ruiz:

1.- Una de les competències atribuïdes en el Reglament Orgànic del govern i
Administració de l'Ajuntament de València, és la possibilitat del Consell de Districte de crear
grups de treball, per a realitzar estudis sobre les necessitats específiques del districte.

En l'ordre de dia dels Consells de Districte i dins de les competències que el Reglament
citat li atorga a la Presidència està la de convocar i presidir les sessions del Consell. En aquest
document fixa un punt denominat “Activitats dels grups de treball”, en el qual s'adona, pel
coordinador d'aquest, dels acords adoptats en el seu si i s'eleven les propostes consensuades
perquè siguen aprovades pel Consell de Districte, sent aquesta tasca essencial.

Aquests acords s'arrepleguen en l'acta que posteriorment s'alça i que es troba disponible en
la web municipal. 

2.- Les convocatòries dels Consells de Districte de conformitat amb el que es disposa en
l'article 89 del Reglament de govern i Administració de l'Ajuntament de València, s'han de
realitzar amb una antelació de vuit dies quan es tracte d'una sessió ordinària i de quaranta-vuit
hores quan es tracte d'una sessió extraordinària.

Segons acord de la Junta de Portaveus de 28 de desembre de 2011, s'interpreta que les
mocions a tractar en els Consells de Districte han de presentar-se en la secretària del consell fins
a les 14 hores del dia anterior a la convocatòria de la sessió en l'ordre del dia de la qual hagen de
ser incloses, per aplicació analògica de l'article 120.2 del Reglament Orgànic del Ple.

El Consell de Districte de Marítim se celebra el 30 de novembre, el termini per a presentar
mocions i preguntes finalitza el dia anterior al de la seua convocatòria que va ser el 18 de
novembre, complint-se els terminis legals. La informació sobre aquests terminis es troba
disponible en la web municipal.

Sotmesa a votació, es rebutja la moció amb 4 vots a favor, 5 vots en contra i cap abstenció.
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4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000338-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
millores urbanes en Beteró.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Las ciudades debemos cumplir la agenda 2030, una agenda marcada por 17 objetivos a
cumplir. En este caso, nos detenemos en el número 11, donde debemos conseguir ciudades más
sostenibles y adaptadas a los tiempos actuales y para ello, necesitamos conocer las necesidades
de nuestros barrios.

Tras un paseo por las calles del grupo residencial Virgen del Carmen así como por el barrio
Beteró, puedes darte cuenta de detalles que son mejorables para ir en la dirección correcta del
objetivo 11 y mejorar la vida de los vecinos.

Desde el grupo municipal Ciudadanos, proponemos las siguientes mejoras para ir en la
dirección del objetivo 11 de la agenda 2030,

1_Mejorar la iluminación de la calle Luis Peixó, en especial la zona del carril bici.

2_Solucionar los problemas de arbolado que tienen en Virgen del Carmen.

3_Cambiar los contenedores de residuos de primera generación que aún quedan en el
barrio.

4_Colocar un paso de cebra en la avenida de Blasco Ibáñez, a la altura del número 184,
para acceder al jardín intermedio que es imposible llegar de forma peatonal.

Es proposa la següent moció alternativa: Continuar executant les mesures establides al Pla
de Millora de la instal·lació de l’enllumenat públic iniciat al mandat passat i estudiar la inclusió
en l’anomenat pla de la millora de la il·luminació en el carrer Luis Peixó

Defensa l'argumentari el vocal del Govern, Vicent Villanueva.

València ha experimentat un canvi de paradigma pel que fa a l’enllumenat públic en tres
anys que ens ha fet mereixedors del reconeixement, per part del Ministeri d’Hisenda ,com a
“ciutat exemplar” per les seues inversions en enllumenament públic i creixement. En 2017,
València era considerada com una de les ciutats europees amb major contaminació lumínica que
es traduïa en una factura elèctrica anual superior als 13 milions d'euros. Unes xifres que s'han
reduït dràsticament, complint amb escreix els tres reptes que tenia la ciutat: renovar la totalitat
del parc d'enllumenat públic per a assegurar una il·luminació eficient, reduir la factura elèctrica i
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les emissions de CO2, i contribuir a crear una cultura ecològica i augmentar el benestar de la
ciutadania disminuint la llum intrusiva”.

Pel que respecta a l'enllumenat públic, conformat per un parc de més de 107.000 punts de
llum, en 2015 tenia una potència superior als 25 MW que suposaven un alt consum energètic i un
elevat índex d'emissions de CO2 així com una alta contaminació lumínica. L'Ajuntament de
València va emprendre en 2018 la renovació de les seues instal·lacions d'enllumenat públic,
l'equipament antiquat del qual no s'havia renovat des de dècades, en dos fases diferenciades. En
la primera, que va finalitzar al juny de 2018, es van intervenir un total de 31.691 lluminàries de
les quals 27.302 varen ser substituïdes per altres més eficients i, a més, es van renovar 4.389
lluminàries esfèriques instal·lades de baixa altura col·locant en gran part d'elles lluminàries LED
de nova adquisició. En la segona s'han intervingut 10.875 punts de llum addicionals on els
treballs han consistit en la renovació i millora de les lluminàries de baixa eficàcia lluminosa per
altres amb font lluminosa LED d'alt rendiment.

D'esta manera, València ha aconseguit una reducció del consum d'energia elèctrica
d'aproximadament 27.725 MWh a l'any i evitar l'emissió de 13.403 tones de CO2 anuals. Unes
xifres que conformen un estalvi del 74% en el consum inicial de la instal·lació intervinguda i un
24% sobre el consum total de tot l'enllumenat de la ciutat. Uns treballs de renovació que van
requerir d'un pressupost de vora 4 milions d'euros, aportant l'IDAE un préstec per la totalitat de la
inversió, del qual FEDER ha contribuït amb una subvenció de 841.935 euros. Amb esta nova
instal·lació s'ha disminuït el consum d'energia elèctrica aproximadament en 21.597,76 MWh a
l'any i 11.252,43 tones de CO2 d'emissions evitades anuals; el que es tradueix en un estalvi del
75% en el consum inicial de la instal·lació intervinguda i un 20% sobre el consum total de tot
l'enllumenat de la ciutat. Este estalvi a més ens permet fer actuacions amb fons propis a més dels
projectes subvencionats i els projectes participatius.

En total aquest govern, des de l’any 2015, ha invertit 16.656.200 € en Projectes
d'Enllumenat Públic i s'ha intervingut en un total de 58.931 punts de llum.

Dins d'aquestes actuacions, en el districte Marítim, s'ha invertit 1.718.135,80€ en Projectes
d'Enllumenat Públic, a més de realitzar un altre tipus de projectes com a instal·lació de Pèrgoles
fotovoltaiques, fibra òptica, wifi en el passeig marítim.

Taula resumeixen projectes 2015-2020:
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##ANEXO-1748319##

 

Taula resumeixen projectes 2015-2020: 
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PREGUNTES 2 I 3. SENTIT DEL VOT: EN CONTRA (TOT ALLÒ QUE ÉS DEMANA
JA S’ESTÀ FENT)

2_Solucionar els problemes d'arbratge que tenen en Verge del Carmen.

Els problemes de l'arbratge del barri de Beteró, concretament els del grup d'habitatges
Verge del Carmen, es van acréixer quan fa uns 25 anys, es va reurbanitzar el barri plantant-se
arbrat molt pròxim a façanes, d'espècies de port massa gran i desencertada elecció, com a xops,
oms i plantació de tarongers pegats literalment a les finestres.

La Secció Tècnica de Gestió Integral de l'Arbre, atenent sol·licituds dela Associació de
Veïns de Beteró, ha renovat l'arbratge amb el risc de caiguda i en mal estat; així l'any 2016 es van
abatre 28 unitats i des del 2017 a l'actualitat, 28 unitats més.

Des de fa dues setmanes s'està podant tot l'arbratge del barri de Beteró, s'han podat
moreres, oms, xops, lledoner, tipuanasy totes la melias de Campillo d'Altobuey. El 23 de
novembre sefinalizaron els treballs de poda, excepte les palmeres datileres del carrer Actor
Mauri, que es van podar a la tardor de 2019. La campanya de poda de palmeres datileres de 2020
no va poder completar-se pels retards derivats de la declaració de l'estat d'alarma derivat de la
COVID-19.

La pròxima campanya de poda i retirada del dàtil en palmeres es realitzarà de juny a
octubre de 2021.

Els 2 o 3 tarongers al costat de finestres d'habitatges en diversos carrers, que interfereixen
amb aquestes, es trasplantaran a primers de desembre.

3_Canviar els contenidors de residus de primera generació que encara queden en el barri.

Està previst que abans que finalitze el 2020 i per execució de la fase IIIB de reorganització
d'illes de contenidors se substituïsquen els contenidors de la fracció reste de 1000 litres per nous
de càrrega lateral de 3200 litres amb pedal i palanca manual.

Punt 4.Col·locar un pas de zebra en l'Avinguda de Blasco Ibáñez, a l'altura del núm. 184,
per a accedir al jardí intermedi que és impossible arribar de manera per als vianants.

Presentem Moció Alternativa.

Des de fa molts anys existeix en la intersecció entre l'Avinguda de Blasco Ibáñez i el carrer
José María Haro una secció del jardí de l'Avinguda Blasco Ibáñez que, malgrat estar dotada de
places d'estacionament, és d'impossible accés normalitzat per als vianants. Per aqueix motiu i
amb la finalitat de donar tant accés a aqueixos estacionaments com per a afavorir la continuïtat
del flux per als vianants al llarg del passeig enjardinat, instem a l'Ajuntament a realitzar
l'adequació, senyalització i semaforizació necessàries per a la instal·lació de sengles passos de
vianants des de les illetes annexes (com es pot veure en la imatge), allí on ja existeixen sengles
semàfors per a la circulació (com es pot veure en la imatge adjunta) suprimint l'espai
d'estacionament que es requerisca per a això.
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##ANEXO-1748327##
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Sotmesa a votació la moció alternativa, s’aprova amb 5 vots a favor, 1 vots en contra i 2
abstencions.
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.

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000048-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Vox sobre ampliació de
zona enjardinada i manteniment.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE MARÍTIM

 

Pedro Martínez Ábalos, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de Distrito de
Marítimo, presenta la siguiente 

MOCION

JUSTIFICACION

Se observa que la zona ajardinada que se encuentra en la calle Aben al Abbar n3,
correspondiente a la parte delantera del reformado Chalet de Aben Al Abbar, uniendo los dos
jardines actuales y facilitando así el tránsito de personas, en donde la acera se reduce de forma
drástica lo cual sumado a las horas de entrada y salida del Colegio ENGEBA, se acumula gran
cantidad de personas con riesgo de atropello y, por ende, de contagios por COVID-19 en este
actual escenario que estamos viviendo.

Por otro lado, denunciamos el mal estado de la pared que limita el jardín del chalet y el
estado de suciedad y orines de perros de la acera que la hace intransitable.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, los siguientes

ACUERDOS

1. La ampliación de la zona ajardinada que se encuentra en la calle Aben Al Abbar
nº3, correspondiente a la parte delantera del reformado chalet de Aben Al Abbar, uniendo
los dos jardines actuales y facilitando así el tránsito de personas.

2. Solicitar se tomen las medidas oportunas de cuidado, mantenimiento y salubridad
de la pared que limita el jardín del chalet de la meritada zona. 
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En Valencia a 17 de noviembre de 2020

Vocal de Vox en Distrito del Maritimo

Fdo. Pedro Martínez Ábalos

 

Per part del Govern de l'Ajuntament es rebutja la moció amb el següent argumentari,
defensat per la vocal Dolores Benlloch.

Señores y señoras de Vox siempre llegan tarde. Estamos realmente satisfechos que estén
tanto en sintonía con algunos aspectos de nuestra gestión. No vamos a aceptar su moción puesto
que todo lo que plantean es justamente el que estamos haciendo.

Existe un proyecto de “Adecuación de la parcela del chalé c/ *Aben al Abbar nº 7”
aprobado por Resolución NV-2005, de fecha 27 de julio de 2020.

El Expediente 01201-2020-444 (Exp. 04101-2020-161 del Servicio de Contratación) se
encuentra en licitación a falta de informar la documentación requerida y de firmar el contrato.

Se pretende el inicio de las obras para principios del año 2021

En este proyecto, del que son perfectamente conocedores los vecinos de esta zona, puesto
que han participado conjuntamente con los técnicos del Ayuntamiento para decidir cual iba a ser
la intervención que iba a hacerse en el chalé de Aben Al Abbar y su entorno, (hecho además del
que se ha hecho eco la prensa de esta ciudad), lo que vamos a hacer es retirar la valla hasta el
ancho de alineación de la parcela, unir las zonas ajardinadas y limpiar y restaurar el muro. Si a la
parte que se refieren en su pregunta es a la otra zona del jardín delimitada por un muro, un poco
más alejada, les informamos que esta parte del jardín no puede unirse por estar separada por un
muro protegido del chalet.. En este caso, la Comisión de Patrimonio dictaminó, respecto de la
propuesta de derribar el muro para unir esa parte del jardín, que no procedía, puesto que ese muro
forma parte del espacio protegido del chalet. Y por tanto NO se puede derribar. Todo esto, como
hemos indicado, en sintonía y con conocimiento pleno de la comunidad vecinal. En fin que igual
a usted se le ha ocurrido la moción después de leer el proyecto y no se acuerda.

Al margen de lo expuesto, indicarles también que según nos indica la delegación de Gestió
Sostenible de Residus i Neteja de l'Espai Públic, la zona tiene los siguientes servicios de
limpieza:

Barrido manual de lunes a sábado.
Barrido mecánico los lunes y jueves.
Baldeo con camión cisterna cada 15 días. La última actuación ser realizó el día 13 del
presente mes y el próximo se efectuará el día 27 de este mismo mes de noviembre.
Además se limpia con agua a presión mediante hidrolimpiadora semanalmente Aben al
Abbar 4, incluida la zona justo bajo de las palmeras donde se acumulan excrementos de
palomas.
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Sotmesa a votació, es rebutja la moció amb 1 vot a favor, 5 vots en contra i 3 abstencions.

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre millora
de l'aula d'estudi del Centre de Joventut d'Algirós.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Actualmente, la sala de estudio del Centro Municipal de Juventud de Algirós, situado en la
Calle Campoamor 91, se encuentra mal acondicionada. A pesar de disponer de mesas y sillas, la
citada aula carece en estos momentos de ordenadores y la conexión a Internet es francamente
mejorable. Es por ello que, desde el Grupo Municipal Popular, creemos que habría que
acondicionarla un poco más, colocando, a tal efecto, varios ordenadores y, por supuesto,
mejorando la conexión a Internet, a fin de que los ciudadanos puedan usar esta sala con todas las
facilidades que se presuponen a un espacio de estas características.

Por todo lo expuesto, se presentan las siguientes

 PROPUESTAS DE ACUERDO 

1ª.- Instar al Ayuntamiento de Valencia a equipar esta sala de estudio con ordenadores, a 
fin de que los ciudadanos puedan usarlos para extraer información.

2ª.- Instar al Ayuntamiento a mejorar la conexión a Internet de este espacio, así como su
iluminación, para que sea la adecuada para el estudio y la lectura.

Intervé per part del govern el vocal Alexandre Crespo explicant que la sala de lectura de
l'edifici Espai Jove (en la Moció identificat com a Centre Municipal de Joventut d'Algirós), es va
adequar al gener de 2019, amb la perspectiva de servir de suport a les diverses activitats que es
desenvolupen en el citat edifici. Per a això i sense cap cost, es va habilitar un espai amb els
elements indispensables per a garantir una estada adequada, entenent que l'oferta municipal per a
la citada finalitat, la constitueix la xarxa de biblioteques municipals.

Per aixó es proposa la següent moció alternativa:

Des del Servei de Joventut, es valorarà gestionar la dotació de l'equipament i millores que
s'assenyala, en funció de les disponibilitats pressupostàries, tenint en compte que en l'adequació
original de la sala no estava prevista la instal·lació d'ordinadors.

S'aprova la moció alternativa amb 5 vots a favor, cap en contra i 4 abstencions.
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7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
acondicionament del solar del carrer Carolina Álvarez.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Los solares siguen siendo hoy día parte del paisaje urbano en muchas barriadas
consolidadas de la ciudad, empezando por el centro histórico, donde éstos se cuentan por
decenas. Uno de ellos es el delimitado por las Calles Carolina Álvarez, Dama de Elche, La
Noguera y la Avenida de Baleares, en La Creu del Grau, convertido en un gran garaje al aire
libre, donde muchos ciudadanos aparcan sus vehículos sin ningún tipo de control. Como han
denunciado los vecinos, los barrizales son una constante durante los días de lluvia, por no hablar
de la polvareda levantada por las ráfagas de viento, causando numerosas molestias.

El pasado mes de septiembre, la Junta de Gobierno Local aprobó dar de alta en el
Inventario Municipal, Epígrafe I, Bienes Inmuebles, relación S1 – suelo edificable, de una
parcela, destinada a servicio público, y relación S3 – suelo en vía pública, de una red viaria,
ubicados en la Calle Carolina Álvarez y adyacentes. Según se nos informó, el citado solar es en
su totalidad propiedad del Ayuntamiento de Valencia y, de acuerdo con los datos disponibles en
el SIGESPA, su destino urbanístico es Sistema Local de Servicios Públicos, no estando todavía
definido su uso específico. Es por ello que, desde el Grupo Popular, creemos que debería
definirse el destino de este solar, habilitándolo provisionalmente como aparcamiento provisional
hasta la ejecución del equipamiento que se prevea.

Por todo lo expuesto, se presentan las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO 

1ª.- Instar al equipo de gobierno municipal a incluir el citado solar en el  del Pla Solars
Ayuntamiento de Valencia, a fin de acondicionarlo como aparcamiento provisional hasta la
ejecución del equipamiento público que se prevea en él.

2ª.- Instar al Ayuntamiento de Valencia a definir, cuanto antes, el destino específico de esta
parcela, de forma consensuada y en atención a las demandas y peticiones de las asociaciones
vecinales del barrio de La Creu del Grao.

3ª.- Una vez definido su uso, instar al Ayuntamiento de Valencia a sacar a licitación la
redacción del proyecto de equipamiento público y su posterior ejecución, incluyendo a tal fin una
partida en los Presupuestos Municipales para 2021.

L'equip de govern   presenta la següent moció alternativa, defensada per la vocal Isabel
Dolz:

D'acord amb les actuacions realitzades de condicionament de solars com a zones
d'aparcament públic provisional de vehicles, i en línia amb el realitzat en altres solars de la ciutat,
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aquest equip de govern estudiarà la viabilitat de reservar la dotació pressupostària necessària per
a escometre les actuacions oportunes en la zona citada, amb la finalitat de dur a terme una
actuació temporal adequada, d'acord amb les normes urbanístiques del PGOU i tenint en compte
les demandes i peticions veïnals, mentre es determina l'ús específic i final d'aquest.

S'aprova la moció alternativa amb 5 vots a favor, 1 en contra i 3 abstencions.

8 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
obres pendents al Cabanyal i el Canyamelar.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Nos gustaría que nos proporcionarán un listado de las obras municipales pendientes del
Cabanyal y Canyamelar, así como un calendario con sus fechas de ejecución o estado del
proyecto.

Por otro lado, ¿En qué situación se encuentra el Proyecto de la futura sede de la
Universidad Popular en el Cabanyal Canyamelar? ¿Cuándo se tiene previsto iniciar las obras?

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
escocells a la plaça Mestre Ripoll.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras pasear por la plaza del Mestre Ripoll, uno se percata de que los alcorques no están en
su momento más óptimo, como se puede observar por la foto.

-          ¿Se tiene pendiente su reparación?

-          ¿Se realizan revisiones del estado de los alcorques?

-          ¿Se tiene previsto dejar así el tocón de la fotografía?
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##ANEXO-1745604##
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Tras pasear por la plaza del Mestre Ripoll, uno se percata de que los alcorques no están en
su momento más óptimo, como se puede observar por la foto.

- ¿Se tiene pendiente su reparación?

   Sí, fueron reparados recientemente.

- ¿ ?Se realizan revisiones del estado de los alcorques

   Sí.

- ¿Se tiene previsto dejar así el tocón de la fotografía?

Se destoconó el 24 de noviembre y está prevista la reposición de un pino canario en 2021.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 M

1
R
z 

sH
D

B
 A

8
H

E
 H

b
p
3
 V

2
f5

 t
N

zh
 R

q
k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 03/02/2021 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2020 23

##ANEXO-1747644##
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10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
solars al Cabanyal i el Canyamelar.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

 

 

Anexo 1 foto actual del tocón. 
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Nos gustaría que nos proporcionarán un listado de las solares del Cabanyal y Canyamelar,
además de si son de titularidad privada o pública.

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

En relació amb la pregunta presentada pel vocal Marcos Serna Eslava, del Grup Municipal
Ciutadans, al Consell de Districte de la Junta Municipal del Marítim, a celebrar en sessió de 30
de novembre de 2020, amb l’Assumpte “Solars Cabanyal i el Canyamelar”, s’aporten les
respostes següents: 

Ens agradaria que ens proporcionaren un llistat dels solars del Cabanyal i
Canyamelar, a més de si són de titularitat privada o pública.

S'adjunta llistat dels solars de propietat municipal en el Cabanyal i Canyamelar, respecte
dels solars que no són de propietat municipal no disposem d'informació.

LLISTAT D'EMPLAÇAMENTS DE SOLARS DE PROPIETAT MUNICIPAL 

Ángeles, 24     

Ángeles, 37     

Ángeles, 39     

Ángeles, 47     

Arzobispo Company, 51           

Baler, 08         

Baler, 10         

Baler, 14         

Baler, 16         

Baler, 18         

Barraca, 140    

Barraca, 143    

Barraca, 153    

Calabuig, 01     
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Calabuig, 04     

Calabuig, 05     

Columbretes, 1 (Luis Despuig, 02 y San Pedro, 11)       

Escalante, 187 (Pza. Dr. Lorenzo de la Flor 3)  

Escalante, 198 (José Benlliure, 165)      

Escalante, 200 (José Benlliure, 167)      

Escalante, 204 (José Benlliure, 171)      

Eugenia Viñes, 125      

Francisco Eximenis, 31 

Francisco Eximenis, 32 

Francisco Eximenis, 40

Granero, 06     

Granero, 08     

Granero, 10     

Granero, 11     

Granero, 13     

Granero, 14     

Granero, 16     

Hombres del Mar, 38 (plaza)    

José Benlliure, 171 (Escalante, 204)

José Benlliure, 186       

José Benlliure, 198 (Progreso 201)       

Juan Mercader, 13       

Juan Mercader, 15       

Juan Mercader, 17       
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Juan Mercader, 19       

Juan Mercader, 21       

Juan Mercader, 26       

Luis Despuig, 08          

Luis Despuig, 10          

Luis Despuig, 46 (Lavadero, 01 y San Pedro, 59)          

Manuela Estellés, 02 (Pedro de Valencia, 31)   

Manuela Estellés, 10 (Blas de Lezo, 5) 

Manuela Estellés, 39    

Manuela Estellés, 41    

Manuela Estellés, 43    

Marino Blas de Lezo, 16          

Marino Sirera, 16         

Nicolau de Montoriu, 5 

Padre Luis Navarro, 168          

Padre Luis Navarro, 191          

Progreso, 181 (Amparo Guillem, 07)     

Progreso, 191  

Progreso, 197  

Progreso, 198 (INV. Parcela edificable)            (SÍ)

Progreso, 201 (José Benlliure 198)        (SÍ)

Río Sil, 07        

Río Sil, 08        

San Pedro, 015 Y 017 (Luis Despuig, 6)           

San Pedro, 019
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San Pedro, 021

San Pedro, 047 (Luis Despuig, 34)        

San Pedro, 049 (Luis Despuig, 36)        

San Pedro, 050

San Pedro, 057

San Pedro, 058

San Pedro, 091

San Pedro, 093 (48,65 % de la propiedad)

San Pedro, 095

San Pedro, 099

San Pedro, 101

San Pedro, 103 (82,50 % de la propiedad)

San Pedro, 107 (39,50 % de la propiedad)

San Pedro, 113

San Pedro, 115

San Pedro, 117 (Luis Despuig, 110 acc)

Tramoyeres, 46

Vidal de Cañelles, 13   

Vidal de Cañelles, 17   

Vidal de Cañelles, 18   

 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre el
Mercat del Grau.
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FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras la pregunta realizada en el anterior consejo de distrito de la junta municipal de
Marítim, con número de expediente O-89CIU-2020-000262-00, donde preguntábamos por la
paralización de las obras del mercado del Grau, nos surgen las siguientes dudas,

  ¿Cuál es el proyecto que deben presentar para finalizar la obra? ¿Se podría ver una copia
de dicho proyecto?
  Tras la ejecución de la cubierta, ¿no habrá un cambio de usos o forma?
  Ahora que han pasado unos meses, ¿podrían confirmar fecha de finalización?
Algunos vecinos se preguntan si la parada de las obras se debe a falta de fondos para su
finalización, ¿pueden asegurar que existen fondos para su eje

RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE COMERÇ

Després de la pregunta realitzada en l'anterior consell de districte de la junta municipal de
Marítim, amb número d'expedient O-89CIU-2020-000262-00, on preguntàvem per la paralització
de les obres del mercat del Grau, ens sorgeixen els següents dubtes,

Quin és el projecte que han de presentar per a finalitzar l'obra? Es podria veure una
còpia d'aquest projecte?

És el Projecte modificat d'execució de les obres de Rehabilitació integral del Mercat del
Grau, i va ser presentat en data 16 d'octubre de 2020 per la mercantil Tomas LLavador
Arquitectes i Enginyers SL, adjudicatària del contracte.

Per descomptat es pot consultar el citat projecte modificat.

S'adjunta els documents que conté el Projecte modificat per correu electrònic.

En cas de voler fer més consultes de l'expedient del mercat del grau, no hi ha cap
inconvenient a sol·licitar cita en el servei de comerç perquè els puguen facilitar la informació,
però sempre que haja passat la pandèmia.

Després de l'execució de la coberta, no hi haurà un canvi d'usos o forma?

No hi haurà un canvi d'usos o forma després de l'execució de la coberta.

Ara que han passat uns mesos, podrien confirmar data de finalització?
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El termini d'execució de les obres corresponents al projecte modificat s'estableix en 3
mesos, repercutint tal modificació en una ampliació del termini d'execució total de les obres del
projecte, considerant que del projecte inicial d'execució de les obres queda pendent d'executar un
total de 4 mesos. Tot això després de la signatura de l'acta de represa de les obres, tenint en
compte que està en tramitació l'aprovació de la modificació del contracte d'obres amb l'empresa
adjudicatària d'aquestes, SERRANO AZNAR OBRAS PUBLIQUES, SL.

Alguns veïns es pregunten si la parada de les obres es deu mancant fons per a la seua
finalització, poden assegurar que existeixen fons per a la seua execució.

Sí, existeixen fons per a la seua execució en les aplicacions pressupostàries del vigent
Pressupost.

Tras la pregunta realizada en el anterior consejo de distrito de la junta municipal de
Marítim, con número de expediente O-89CIU-2020-000262-00, donde preguntábamos por
la paralización de las obras del mercado del Grau, nos surgen las siguientes dudas,

¿Cuál es el proyecto que deben presentar para finalizar la obra? ¿Se podría ver una
copia de dicho proyecto? 

Es el Proyecto modificado de ejecución de las obras de Rehabilitación integral del
Mercado del Grao, y fue presentado en fecha 16 de octubre de 2020 por la mercantil Tomas 
LLavador Arquitectos e Ingenieros SL, adjudicataria del contrato.

Por supuesto se puede consultar el citado proyecto modificado.

Se adjunta los documentos que contiene el Proyecto modificado por correo electrónico.
Visto el peso del archivo (3183 KB) se remite copia del mismo por correo electrónico al Grupo
Municipal Ciudadanos.

En caso de querer hacer más consultas del expediente del mercado del grao, no hay ningún
inconveniente en solicitar cita en el servicio de comercio para que les puedan facilitar la
información, pero siempre y cuando haya pasado la pandemia.

Tras la ejecución de la cubierta, ¿no habrá un cambio de usos o forma?

No va a haber un cambio de usos o forma tras la ejecución de la cubierta.

Ahora que han pasado unos meses, ¿podrían confirmar fecha de finalización?

El plazo de ejecución de las obras correspondientes al proyecto modificado se establece en
3 meses, repercutiendo tal modificación en una ampliación del plazo de ejecución total de las
obras del proyecto, considerando que del proyecto inicial de ejecución de las obras queda
pendiente de ejecutar un total de 4 meses. Todo ello tras la firma del acta de reanudación de las
obras, teniendo en cuenta que está en tramitación la aprobación de la modificación del contrato
de obras con la empresa adjudicataria de las mismas, SERRANO AZNAR OBRAS PUBLICAS,
SL.
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Algunos vecinos se preguntan si la parada de las obras se debe a falta de fondos para
su finalización, ¿pueden asegurar que existen fondos para su ejecución.

Sí, existen fondos para su ejecución en las aplicaciones presupuestarias del vigente
Presupuesto.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
l'Estación de Natzaret.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

La estación de Nazaret es un edificio protegido con una gran importancia para la historia
de la ciudad y mucho más para el barrio de Nazaret. Es la única estación de las antiguas de doble
planta e inaugurada a principios del siglo XX.

-          ¿Se tiene pensado algún uso para la estación?

-          ¿Se tiene prevista su rehabilitación? Si es así, ¿cuándo se realizará?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANO AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

Actualmente se encuentra en marcha la revisión del área funcional 10 de Natzaret. Cuando
esté aprobada se podrán definir usos y comenzar proyectos.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre la
Plaça Francisco Javier Goerlich Lleó.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA
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PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras la inversión por parte del ayuntamiento en el edificio situado en la plaza Francisco
Javier Goerlich Lleó, a día de hoy el edificio sigue sin uso y la plaza sigue estando sin reparar.

-          ¿Cuándo van a finalizar las obras del edificio de la plaza?

-          ¿Cuándo abrirá y tendrá uso el edificio municipal?

-          ¿Cuándo van a arreglar la plaza posterior?

-          ¿Se va a eliminar finalmente la valla? Sí la pregunta es afirmativa, ¿cuándo?

-          ¿Se va a ayudar a los vecinos con las obras de rehabilitación de los accesos a la
plaza?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta: 

Por la Delegación de Participación y Acción vecinal, se impulsaron los trámites para
contratar la redacción del proyecto técnico que permita la rehabilitación del edificio situado en el
interior de la Plaza Francisco Javier Goerlich Lleó (Arquitecto), plaza formada por el cerramiento
de varios edificios de viviendas, a la que se accede a través de dos entrantes desde las calles
Maestro Vallas e Industria. El proyecto aprobado tiene por objeto la dotación de un equipamiento
necesario para el barrio, con espacios polivalentes.

Cuenta de 774,73 m2 de superficie construida y se encuentra en el interior de una parcela
de 2.768 m2.

Las obras previstas para la implantación del centro cívico, incluida la eliminación del
vallado perimetral son:

Construcción de un ascensor para el cumplimiento del edificio a la normativa de
accesibilidad.
Sustitución de alguna carpintería que se encuentra deteriorada o aumento de las
dimensiones de la misma.
Reforma integral de los dos aseos de planta primera para adaptarla a las necesidades de la
nueva actividad.
Demolición y nueva colocación de falso techo
Construcción de una instalación eléctrica para adaptarla al REBT en vigor.
Construcción de una nueva red de saneamiento.
Nueva instalación de climatización en todas las dependencias del Centro.
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Instalación de agua caliente sanitarias por aerotermia.
Pintado general del edificio, tanto exterior como interior.
Eliminación de vallado perimetral.

  Redactado el proyecto se prevé en el año 2021 el inicio de los trámites para licitar la
ejecución de las obras de rehabilitación.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
inundacions.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras las precipitaciones acontecidas la semana pasada, donde se produjeron grandes
inundaciones como en la Malvarrosa o Nazaret y que no es el primer año que sucede,

-          ¿Cuándo se tiene previsto redactar el proyecto de urbanización?. En una Comisión
de Renovación y Desarrollo Urbano reciente el concejal de Ciudadanos, Narciso Estellés,
presentó una propuesta y se aprobó una alternativa en el sentido de redactar el proyecto en estos
años porque la mayoría de la superficie sigue sin ser pública.

-          Si se va a realizar la plaza Músico Antonio Eximeno, ¿cuándo va a ser?

-          La concejala y vicealcaldesa, Sandra Gómez, se ha reunido con la Asociación de
Vecinos Amics de la Malva ¿Se trató el asunto de esta plaza? Si así hubiera sido. ¿Qué le
comunicó a los vecinos sobre la futura urbanización?



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 M

1
R
z 

sH
D

B
 A

8
H

E
 H

b
p
3
 V

2
f5

 t
N

zh
 R

q
k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 03/02/2021 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2020 33

##ANEXO-1745623##
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM.

Se ha procedido a redactar el proyecto de urbanización, así como se ha iniciado el
expediente de expropiación de los terrenos privados.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
drogues en el Cabanyal.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Las quejas vecinales respecto al tema de la drogadicción van en aumento y los vecinos se
van encontrando jeringuillas en el suelo cada vez con más asiduidad,

-          ¿Se tiene prevista algún plan para este problema?

-                 ¿Existe coordinación entre la policía local y la nacional para la actuación sobre
estos temas?

-                   ¿Se va a ampliar el número de efectivos policiales para poder solucionar este
problema?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA
JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

Las quejas vecinales respecto al tema de la drogadicción van en aumento y los vecinos se
van encontrando jeringuillas en el suelo cada vez con más asiduidad,
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- ¿Se tiene prevista algún plan para este problema?

- ¿Existe coordinación entre la policía local y la nacional para la actuación sobre estos
temas?

- ¿Se va a ampliar el número de efectivos policiales para poder solucionar este problema?

Respuesta única:

El Cabanyal es uno de los barrios estratégicos en cuanto a la actuación de la Policía Local.
Así a lo largo de este año y en relación a la problemática de la droga, se han practicado diversas
detenciones y realizado actas de incautación de sustancias prohibidas, así como denuncias en
relación a la Ley de Seguridad Ciudadana. Esta labor se realiza en coordinación con las Fuerzas
de Seguridad del Estado. Colaboración en la que cada cuerpo desarrolla las atribuciones que tiene
encomendadas en función del marco legal establecido.

Señalar, por otra parte, el importante esfuerzo realizado en la zona para velar por el
cumplimiento de la normativa  establecida con motivo de la alerta sanitaria, como restricciones
de movimiento o la obligación de portar mascarilla entre otras. Motivos por los que se ha
efectuado una abundante relación de denuncias.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
urbanisme a Natzaret.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras la pregunta realizada en el anterior consejo de distrito de la junta municipal de
Marítim, con número de expediente O-89CIU-2020-000262-00, sobre el solar que aparece en la
imagen, nos gustaría que nos especificaran a que se refieren con “elimina ese espacio libre”.

-          ¿Quieren decir que se va a hacer un jardín? ¿Una plaza? ¿Qué se va a realizar en
este espacio? ¿Podrían concretarnos fechas donde se producirá el cambio?

Respecto a las viviendas del círculo rojo, que según su respuesta está consensuado con los
vecinos que quedarán fuera de ordenación, nos comentan vecinos del barrio que no es del todo
exacto.

-          ¿Nos aseguran que quedarán fuera de ordenación, en detrimento de los vecinos que
viven actualmente en esa edificación?
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##ANEXO-1745568##
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

1.- En este caso se mantienen las alineaciones de la calle de Tabarca hasta la calle Fontilles
lo que implica que las viviendas recayentes a las calles Jesus de Nazareno y Carrer de la Mare de
Déu dels Reis dispondrán de un incremento de parcela en su parte trasera recayente a esta última
calle.

2.- En el punto concreto objeto de la pregunta, el Plan Especial no realiza ningún cambio
respecto al planeamiento actualmente vigente que es la Modificación Puntual del Plan General
que se aprobó en el año 2009.

Se adjunta plano de dicha Modificación.

Según esta Modificación, que como indicamos se aprobó en el año 2009, algunas de las
viviendas de la zona quedan en situación de fuera de ordenación.
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##ANEXO-1747774##

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre
eixample de voreres de carrer Major de Natzaret.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

La Asociación de vecinos de Nazaret Unido, lleva estudiando desde hace tiempo la
reforma de la calle Mayor de Nazaret, concretamente en el ensanchamiento de sus aceras. Dicha
asociación ha presentado escritos y mantenido reuniones con el Ayuntamiento de Valencia, para
tratar este tema.

Debido al escaso ancho de las aceras, en determinados tramos apenas pueden pasar dos
personas al mismo tiempo, presentando un riesgo para los peatones que caminan, ya que se bajan
a la calzada por donde circula el tráfico rodado.

-          ¿En qué situación se encuentra esta obra de reforma?

-          ¿Qué plazos hay para su inicio y ejecución?

 -          Se solicita acceso al proyecto en formato digital de obra de reforma de la calle
Mayor.

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM.

Se está revisando el planeamiento de la zona dentro del área funcional 10. Está revisión
incluye la creación de ejes peatonales. Hasta que no se finalice dicha revisión no se podrán
redactar proyectos de ejecución. 

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre el
Carrer Castell de Pop.
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FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

El cruce de la calle Castell de Pop, en su cruce con la calle Bernabé García, presenta un
quiebro (dos curvas en S) por la disposición de las parcelas existentes en la zona. Este quiebro,
aparte de romper la direccionalidad ortogonal de la trama urbana, no es del todo seguro para el
tráfico rodado.

-                   ¿Se está estudiando posibles soluciones a nivel urbanístico con el objetivo de
eliminar este punto negro al tráfico?

 -          En caso positivo, ¿cuáles son las citadas posibles soluciones?
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##ANEXO-1745582##
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

Se está revisando el planeamiento de todo el barrio dentro del área funcional 10. 

Esta revisión aporta soluciones a todos los problemas urbanisticos detectados. Esta revisión
se expondrá al público en cuanto esté redactada.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre el
Skatepark La Ona.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras un proceso participativo que llevo al diseño del Skatepark La Ona, en los tinglados
del puerto, en el año 2018, el cuál sigue sin comenzar su construcción. Desde el grupo municipal
de Ciudadanos nos gustaría saber,

-          ¿Cuál es la fecha de ejecución?

-          ¿Se ha comenzado los procesos para su licitación?

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 M

1
R
z 

sH
D

B
 A

8
H

E
 H

b
p
3
 V

2
f5

 t
N

zh
 R

q
k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 03/02/2021 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2020 43

##ANEXO-1745592##

 

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 M

1
R
z 

sH
D

B
 A

8
H

E
 H

b
p
3
 V

2
f5

 t
N

zh
 R

q
k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 03/02/2021 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE NOVEMBRE DE 2020 44

Es va a procedir a donar trasllat de la presente pregunta a La Marina de València per ser la
competent per a contestar, sent la seua resposta la següent:

"Sí, es va iniciar el procés de licitació però es va suspendre per prudència financera, quan
objectivament milloren els ingressos i la situació econòmica s'estabilitze es valorarà reprendre la
licitació i per tant l'execució del projecte. De moment estem estudiant possibles vies de
finançament".

 

 

 

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000337-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans sobre el
Ficus d' Aiora.

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras pasar varios años desde la caída del Ficus del jardín de Ayora y colocar un cartel
donde se pone que el ayuntamiento está pensando la solución,

-          ¿Se sabe ya lo que van a hacer con el árbol?

-          ¿Cuándo se va a ejecutar?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Tras pasar varios años desde la caída del Ficus del jardín de Ayora y colocar un
cartel donde se pone que el ayuntamiento está pensando la solución,

- ¿Se sabe ya lo que van a hacer con el árbol?

- ¿Cuándo se va a ejecutar?

El tronco del ficus caído en el Jardín de Ayora, permanece en el mismo lugar. En él se ha
colgado el siguiente cartel con el texto: “Se está estudiando dejar integrado en el jardín (de cuya
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historia ha formado parte desde hace más de 118 años), este ficus caído, previa modificación y
mejora de los macizos sobre los que descansa”.

Tras realizar un exhaustivo estudio, tanto por parte del personal técnico municipal del
Observatorio Municipal del Árbol y del OAM de Parques y Jardines, como de personal técnico
de empresas externas, y una vez recibidos los resultados de los análisis de los patógenos
causantes de la caída de este ejemplar, se ha tomado la decisión de que el fuste del ficus abatido,
permanezca en el mismo jardín al que ha pertenecido durante tantos años, siguiendo el ejemplo
de otros casos que se han producido en nuestro país, y en el extranjero. 

El vallado que se instaló provisionalmente para que el tronco permaneciera dentro del
recinto del parterre, va a ser modificado para poder mejorar la visualización del tronco por parte
de las personas visitantes del jardín.

21 RESULTAT: NO CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000048-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Vox sobre ampliació
de Wifi gratuïta.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DEL DISTRITO DE MARÍTIMO

 

PEDRO MARTÍNEZ ÁBALOS, vocal portavoz del grupo municipal VOX en la
Junta de Distrito de Marítimo, presenta la siguiente

 

PREGUNTA

JUSTIFICACION

Debido a la apremiante necesidad de conexión a internet, que tendrían muchos escolares si
volviéramos a tener un confinamiento domiciliario se hace necesario ampliar el acceso gratuito a
las conexiones WIFI en todo el municipio. 

Por lo expuesto, se plantea las siguientes preguntas:

1.- ¿Tiene pensado el Ayuntamiento de Valencia la ampliación al resto de la ciudad el
WIFI gratuito que actualmente existe?

2.- En caso afirmativo, ¿Cuál es el plazo de actuación o cuándo se prevé que podría
estar instalado?

Es va rebutjar la present pregunta per no ser competència del Districte Marítim, vist que es
refereix a la ciutat de València, excedint del àmbit de la Junta Municipal de Marítim.
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22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
remodelació de l' Avinguda del Port.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Estos vocales formulamos al Consejo de Distrito del pasado mes de septiembre una serie
de preguntas en relación con la futura remodelación Avenida del Puerto. A pesar de la
especificidad de nuestras cuestiones, no se nos respondió a parte de las mismas por parte de la
responsable de la Delegación de Desarrollo y Renovación Urbana, viéndonos obligados a
repreguntarlas de nuevo.

PREGUNTAS

1ª.- ¿Dispone la Delegación de Movilidad Sostenible de informes técnicos sobre la
afectación de la futura remodelación de la Avenida del Puerto en la movilidad de la zona? De ser
así, interesamos se nos facilite copia de los mismos.

2ª.- ¿Ha entregado ya la Delegación de Movilidad Sostenible la planta viaria de la
remodelación provisional de la Avenida del Puerto a Desarrollo Urbano? En caso afirmativo, ¿en
qué fecha? De no ser así, ¿cuándo espera hacerlo?

3ª.- ¿Se han licitado ya las citadas obras? ¿Cuándo se espera que tengan comienzo? ¿Cuál
será su periodo de ejecución? ¿Y el precio base de licitación? ¿Se piensa convocar un concurso
para la redacción del proyecto definitivo?

4ª.- ¿Ha informado debidamente la Delegada de Desarrollo Urbano de esta actuación
provisional a los vecinos y a las asociaciones vecinales de la zona? En su caso, ¿cuántos
encuentros han mantenido a tal efecto? ¿En qué fecha(s)?

 

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM.

2.- No.

3.- Hasta que no se reciba la planta viaria no es posible redactar el proyecto.
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4.- Cuando se redacte el proyecto se contactará con las asociaciones de la zona.

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
mobiliari urbà de l' Avinguda del Port.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

En la Avenida del Puerto hay varios bancos rotos o que directamente no están. Adjuntamos
foto de un banco frente a la Parroquia de San Juan de la Ribera.

Con base a lo anterior, se formula la siguiente

PREGUNTAS

1ª.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento sustituir estos bancos y/o arreglarlos?
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

1.- Si.

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre el solar
del carrer Lluis Despuig, 45.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR
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En la Calle Lluís Despuig 45 existe un solar en unas condiciones deplorables, lleno de
basura y con el cableado eléctrico colgando, con el consiguiente peligro para todos viandantes
(Acompañamos varías fotografías).

Con base a lo anterior, formulamos las siguientes

PREGUNTAS 

1ª.- ¿El citado solar es de titularidad municipal o bien una propiedad privada?

2ª.- De ser público, ¿se tiene pensado realizar alguna intervención en el mismo?

3ª.- ¿Han pensado en tapiarlo para que nadie pueda acceder a él?

4ª.- ¿Tiene previsto el Consistorio limpiar toda la basura que hay en el mismo?
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RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

En relació amb les preguntes presentades pel Grup Municipal Popular al Consell de
Districte de la Junta Municipal del Maritim, a celebrar en sessió de 30 de novembre de 2020,
amb l’Assumpte “Solar de la Calle Lluís Despuig, 45”, s’aporten les respostes següents:

1a.- El citat solar és de titularitat municipal o bé una propietat privada?

El solar situat al Carrer Lluís Despuig 45 no consta de propietat municipal. Pel que no està
previst (almenys en el Servei de Patrimoni Municiapal no consta cap instrucció sobre este tema)
tapiar-lo perquè no es puga accedir ni netejar tot el fem que hi ha en aquest, la neteja del qual
correspon al seu propietari, sense perjudici de les ordres que puga donar-li l'ajuntament des de la
delegació corresponent.

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Dist ricteMarítim el Grup Municipal Popular sobre
rehabilitación dels "Tinglados" 4 i 5 del Port.
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MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Con base al asunto relacionado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Cuándo se espera sacar a licitación la habilitación de los Tinglados 4 y 5 del Puerto de
Valencia, a fin de recuperar la imagen original de los mismos, así como de definir su futuro uso?
¿Se tiene ya redactado dicho proyecto?

2ª.- ¿Cuándo comenzarán los citados trabajos? ¿Cuál será su periodo de ejecu-ción? ¿Y el
importe económico de los mismos? ¿Qué distintos usos se barajan desde el Consistorio? ¿Se ha
recibido alguna petición en este sentido?

 

Es va sol·licitar resposta a la Marina de València, sent la contestació la següent:

1a.- Quan s'espera traure a licitació l'habilitació dels Embulls 4 i 5 del Port de València, a
fi de recuperar la imatge original d'aquests, així com de definir el seu futur ús? Es té ja redactat
aquest projecte? S'ha efectuat ja la primera fase de rehabilitació i iniciarem la contractació del
projecte d'execució de la segona fase.

2a.- Quan començaran els citats treballs? Quin serà el seu període d'execució? I l'import
econòmic d'aquests? Quins diferents usos es remenen des del Consistori? S'ha rebut alguna
petició en aquest sentit? En el projecte es definiran els terminis i l'import de les obres. Quant als
usos futurs d'aquests, seran activitats relacionades amb l'economia del coneixement, la creativitat
i la cultura. De moment no hi ha interessats.

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre poda
urgent d' arbres i recollida de dátils de las palmeres.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

En la Calle Serrería esquina con Santos Justo y Pastor los árboles de la mediana central
tapan los semáforos y las señales de tráfico, poniendo en peligro la circulación vial. Asimismo, al
final de la Calle Santos Justo y Pastor los árboles están sin podar. Los negocios de hostelería de
esta calle han llamado ya varias veces al Ayuntamiento para que poden los árboles que tienen
junto a sus terrazas, ya que al poner las mesas no pueden hacerlo o molesta a los clientes tanto
por la caída constante de hojas o como por las ramas. Por último, en el parque de Santos Justo y
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Pastor esquina con Serrería los dátiles de las palmeras están por recoger, suponiendo un peligro
para los viandantes que pasan por allí, ya que cuando caen al suelo hacen daño y también
ensucian el jardín.

Con base a lo anterior, formulamos las siguientes

                                                                          PREGUNTAS

1ª.- ¿El Ayuntamiento de Valencia cuenta con algún plan para podar de manera urgente los
árboles que tapan los semáforos y otras señales de tráfico?

2ª.- ¿El equipo de gobierno municipal va a proceder en las próximas fechas a podar los
referidos árboles para que no causen molestias a los hosteleros?

3ª.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento de Valencia recoger los dátiles de las palmeras de los
parques, para que no suponga peligro cuando se caen?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

En la Calle Serrería esquina con Santos Justo y Pastor los árboles de la mediana central
tapan los semáforos y las señales de tráfico, poniendo en peligro la circulación vial. Asimismo, al
final de la Calle Santos Justo y Pastor los árboles están sin podar. Los negocios de hostelería de
esta calle han llamado ya varias veces al Ayuntamiento para que poden los árboles que tienen
junto a sus terrazas, ya que al poner las mesas no pueden hacerlo o molesta a los clientes tanto
por la caída constante de hojas o como por las ramas. Por último, en el parque de Santos Justo y
Pastor esquina con Serrería los dátiles de las palmeras están por recoger, suponiendo un peligro
para los viandantes que pasan por allí, ya que cuando caen al suelo hacen daño y también
ensucian el jardín.

Con base a lo anterior, formulamos las siguientes PREGUNTAS 

1ª.- ¿El Ayuntamiento de Valencia cuenta con algún plan para podar de manera
urgente los árboles que tapan los semáforos y otras señales de tráfico?

El único semáforo tapado por una rama en la ubicación mencionada se podó el 24 de
noviembre.

2ª.- ¿El equipo de gobierno municipal va a proceder en las próximas fechas a podar
?los referidos árboles para que no causen molestias a los hosteleros

Los referidos árboles están en el jardín situado en la esquina de las calles Santos Justo y
Pastor y Serrería. La caída de hojas es inevitable en arbolado caducifolio, como son los almez y
ciruelos rojos del jardín, aunque la especie más abundante es el ficus (especie perennifolia, que
no pierde la hoja estacionalmente, aunque sí se renueva progresivamente durante todo el año) que
se encuentran en la zona de terrazas y que apenas causan alguna molestia.
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En marzo de 2020 se podaron los dos árboles que más molestaban y la semana del 23 al 29
de noviembre se refaldaron nuevamente los ficus que presentaban ramas bajas en la zona de
terrazas. La caída de alguna rama pequeña, que se produjo durante el último vendaval, es
inevitable por la propia naturaleza del arbolado, que no lo olvidemos, son seres vivos. No
obstante, está previsto llevar a cabo la poda de mantenimiento integral del arbolado de dicho
jardín en primavera del año 2021.

3ª.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento de Valencia recoger los dátiles de las palmeras
de los parques, para que no suponga peligro cuando se caen?

La campaña de poda de palmeras datileras de 2020 no pudo completarse por los retrasos
derivados de la declaración del estado de alarma por la COVID 19, dándose prioridad a las
palmeras datileras del viario. La próxima campaña de poda y retirada del dátil en palmeras se
realizará de junio a octubre de 2021.

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000114-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular sobre
botellons il·legals a la Plaça Honduras.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

Estos vocales formulamos al Consejo de Distrito del pasado mes de septiembre una serie
de preguntas en relación con los problemas de botellón que se vienen produciendo desde hace
tiempo en las inmediaciones de la Plaza Honduras. A pesar de la especificidad de nuestras
cuestiones, éstas no fueron respondidas con el detalle que se requería, por lo que nos vemos
obligados a repreguntarlas de nuevo, confiando en obtener en esta ocasión una respuesta
satisfactoria por parte del responsable de la Delegación de Protección Ciudadana.

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué medidas está implantando el equipo de gobierno municipal para que cese la
realización de fiestas y de botellones ilegales que tienen lugar de forma continua cada fin de
semana en la Plaza Honduras, en el Distrito de Marítimo?

2ª.- ¿Cuántas identificaciones ha realizado la Policía Local de Valencia en  los últimos
meses? ¿Qué número de sanciones han sido impuestas a los asistentes a los botellones referidos
por no llevar mascarilla? 

3ª.- ¿Cuántos dispositivos ha puesto en funcionamiento la Policía Local durante los últimos
meses para frenar los botellones en dicho enclave?

4ª.- ¿Cuántas denuncias y quejas vecinales han registrado el Ayuntamiento de Valencia y
la Policía Local de Valencia durante los pasados meses?
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5ª.- ¿Tiene intención el equipo de gobierno municipal de declarar esta zona como “Zona
Acústicamente Saturada” (ZAS), tal y como reclaman los vecinos?

6ª.- ¿Tiene el equipo de gobierno municipal previsto reunirse con los vecinos y con las
asociaciones vecinales del cercano barrio de San José para abordar la problemática existente, así
como para tomar medidas de carácter efectivo?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué medidas está implantando el equipo de gobierno municipal para que cese la
realización de fiestas y de botellones ilegales que tienen lugar de forma continua cada fin de
semana en la Plaza Honduras, en el Distrito de Marítimo?

2ª.- ¿Cuántas identificaciones ha realizado la Policía Local de València en los últimos
meses? ¿Qué número de sanciones han sido impuestas a los asistentes a los botellones referidos
por no llevar mascarilla?

3ª.- ¿Cuántos dispositivos ha puesto en funcionamiento la Policía Local durante los últimos
meses para frenar los botellones en dicho enclave?

4ª.- ¿Cuántas denuncias y quejas vecinales han registrado el Ayuntamiento de València y
la Policía Local de València durante los pasados meses?

5ª.- ¿Tiene intención el equipo de gobierno municipal de declarar esta zona como “Zona
Acústicamente Saturada” (ZAS), tal y como reclaman los vecinos?

6ª.- ¿Tiene el equipo de gobierno municipal previsto reunirse con los vecinos y con las
asociaciones vecinales del cercano barrio de San José para abordar la problemática existente, así
como para tomar medidas de carácter efectivo?

 

Respuesta única:

En relación a las cuestiones planteadas sobre la Plaza Honduras, matizar que ésta se
encuentra ubicada en el Distrito 13  Algirós, en concreto en el barrio 2 Ciutat Jardí y no en el
Distrito que figura en el enunciado de la pregunta.  

Por lo que se refiere al botellón, se establece una supervisión constante, bien sea por
reclamación directa de los ciudadanos o de oficio. Como resultado la información que se recaba
es analizada con carácter diario  y se efectúan refuerzos de jueves a sábado, así como en vísperas
de festivos. El fenómeno del botellón no aparece como un problema derivado de las medidas para
afrontar la pandemia, es un problema de convivencia y de carácter social antiguo en la ciudad. Es
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el problema de muchos municipios, favorecido por las condiciones climáticas y una cultura
errónea del ocio que lleva al alcoholismo a multitud de jóvenes y cuya solución no es policial
como demuestra la experiencia; la actuación policial en la mayoría de ocasiones solo lo desplaza
de sitio.

Durante el periodo requerido, en la pregunta al Consejo de Distrito de septiembre al que se
hace referencia, es decir de agosto a mediados de septiembre, en la zona señalada se han
realizado, entre otras, 48 identificaciones; 22 actas botellón; 118 objetos decomisados; 9
denuncias a establecimientos y 80 actividades controladas. No obstante y en relación a la
situación actual, las circunstancias han variado debido a las medidas adoptadas como
consecuencia de la situación de alerta sanitaria originada por el COVID-19, así ha ocurrido con
este tipo de actividades en la vía pública, que prácticamente han desaparecido desde la activación
del toque de queda. En cuanto a denuncias relacionadas con el uso de la mascarilla, señalar que
desde que es obligatoria y hasta mediados de noviembre, vinculadas y no vinculadas al botellón
en la ciudad de València se han realizado 15.194 denuncias.

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DEL. DE QUALITAT ACUSTICA I DE
L'AIRE

5ª. ¿Tiene intención el equipo de gobierno municipal de declarar esta zona como
“ZonaAcústicamente Saturada” (ZAS), tal y como reclaman los vecinos?

En todo el ámbito, en virtud de lo dispuesto por el artículo 50 de la ordenanza municipal de
protección contra la contaminación acústica, se viene llevando a cabo una completa batería de
medidas en materia de vigilancia policial del “botellón”, inspecciones de locales, control de
terrazas, procedimientos sancionadores, etc., todas ellas consensuadas en las Mesas de Trabajo
del ámbito del barrio de Ciutat Jardí, tanto con representantes del ámbito vecinal como del
mundo hostelero, y con presencia de los Servicios Municipales implicados en la materia.

Dichas medidas han sido comunicadas a todos los interesados, y el seguimiento de las
mismas se lleva a cabo por cada uno de los Servicios Municipales encargados de llevarlas a cabo,
poniéndose en común en las Mesas de Trabajo del ámbito de dicho barrio de la ciudad. Todas
ellas se consideran eficaces para evitar la declaración de ZAS.

28 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

En primer lloc, intervé Carolina Prats Sabater, veïna del Districte Marítim, començant la
seua intervenció fent costat a Marcos Serna Eslava respecte a les millores que cal realitzar en el
barri sobre il·luminació, arbratge... També agraeix a Pedro Martínez la seua intervenció.

Explica que el barri s'està degradant molt d'algun temps ençà, concretament, en els dos
últims anys.
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Ha escoltat a Lola Benlloch dir que duran a terme una actuació adequada i això li sona a
ajornament.

Està preocupada per la salubritat del barri i sobre aqueix tema versa la moció que presenta i
que es transcriu a continuació:

“Saneamiento y salubridad zonas adyacentes Metro Ayora.

Se observa toda la zona desde calle Industria, Poeta Más y Ros, Justo y Pastor, se
encuentran abandonadas del más mínimo cuidado de saneamiento y limpieza, siendo que, en
concreto, la parada de metro de Ayora que da a Poeta Más y Ros está llena de suciedad, brotes de
plantas e incluso ratas que a veces campan a sus anchas.

Otrosí, Denunciar el mal estado de los jardines y zonas adyacentes, faltos de limpieza y
mantenimiento periódico. 

Se adjuntan fotos en el Anexo 1. 

Por lo expuesto, esta vecina solicita a ese pleno se adopten los siguientes ACUERDOS:

PRIMERO. – La adecuación, mantenimiento y conservación de toda la zona cercana al
parque de Ayora, siendo zona especialmente sensible por la gente que transita, niños, ancianos y
demás, con o sin mascotas, y por la gente que circula en el metro en dicha zona.

SEGUNDO. - Solicitar se tomen las medidas oportunas de cuidado, mantenimiento y
salubridad de forma continua para que se mantenga una mínima cuestión de higiene y salubridad
en nuestro Distrito, máxime ahora con la crisis originad por el COVID-19”.

El regidor, Sr. Emiliano García Domene, respon que, respecte de les rates, es va dur a
terme una intervenció 15 dies abans a la qual van acudir ell mateix, el cap del servei i la contracta
i es va enviar un equip. Van actuar i van parlar amb el veïnat. Es van aprovar les actuacions que
s'havien dut a terme d'ofici. S'intenta que disminuïsca el nombre de rates així com contenir-lo
però, lamentablement, no es pot.

Possiblement, s'han vist més rates pel moviment que aquestes actuacions han provocat.

No obstant això, es compromet a fer un seguiment i li donarà trasllat. 

En segon lloc, intervé José Tárrega, de la Plataforma Penya-Roja que agraeix l'assistència a
l'exposició fotogràfica "Confinats". Ha sigut un èxit de la col·laboració públic privada. La
participació del Corte Inglés ha sigut necessària i decisiva en un moment en el qual no hi ha
dotacions públiques per a aquesta mena d'esdeveniments. Per això, agraeix al centre comercial la
cessió de l'espai. Ha sigut un exemple d'eficiència i de participació ciutadana perquè, d'una
banda, el cost de l'exposició ha sigut inferior a 1.000 €, 700€ aportats per la comissió de cultura
de Marítim i 160 € la Plataforma del Barri de Penya-Roja.

Vol parlar del túnel de Serradora. Sembla que en la formulació del nou pla d'ordenació
urbana del barri del Grau, no es contempla la prolongació de l'Avinguda de França i el correlatiu
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soterrament de les vies del tren. Es preveu que es faça una passarel·la, a l'estil de la de Giorgeta,
pel Passeig de l'Albereda.

Entén que és una situació intolerable i un fracàs col·lectiu com a ciutat.

Tant la Plataforma de Penya-Roja com les associacions de veïnes i veïns de Grau Port i
Natzaret coincideixen a protestar perquè es vaja a mantenir el mur del ferrocarril.

Per això, sol·licita a tots els grups polítics amb representació a l'Ajuntament que acorden
formar una comissió per a la presentació d'esmenes en el Congrés per a aprovar una esmena que
establisca la construcció del túnel de Serradora.

29 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

Fernando Argente, vocal del Grup Popular, es queixa del programa que s'utilitza per a la
celebració telemàtica del Consell que ocasiona bastants problemes. De fet, estant present, no ha
pogut votar una moció, tot i que el seu vot no hauria canviat el resultat.
Marcos Serna comenta que part del veïnat ha posat en el seu coneixement que es va celebrar una
activitat cultural de temàtica circense, en l'Embull núm. 2, i va provocar alguns danys en el
patrimoni per la col·locació de cartells.

 

 

Es fa constar que, per problemes tècnics, l'enregistrament de la sessió no es va efectuar des
de l'inici.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:00 hores , estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a secretaria done fe


